

珀菲特企业管理顾问

PERFECT CONSULTANT

2011年成立
10年更懂你

6000+
中大型企业共同选择

600000+
累计培训学员

1500+
现有公开课

10000+
现有内训课

800+
现有在线课程

20+
辐射城市

关于珀菲特

ABOUT PERFECT



我们是?

人才培养与智能制造解决方案提供商

We are ?

Talent training and intelligent manufacturing solutions provider.



我们做什么?

承接组织绩效提升与人才学习发展业务。

What we do ?

Provide organizational performance improvement and talent learning development business.



服务的客户

世界五百强企业、合资工厂、国有企业、快速发展的民营企业、行业龙头企业。

Customers

Each year, we serves more than 1000 enterprises (including fortune 500 enterprises, joint venture factories, state-owned enterprises, rapidly developing private enterprises and industry-leading enterprises).

珀菲特2011年成立，是一家专业为企业提供一体化解决方案的“知识供应商”，主要为制造业提供企业在线学习、职业管理培训及实施智能工厂整体解决方案。致力于大中型国有、外资、合资和民营企业提供在线学习、公开课、内训以及智能制造咨询等全方位服务。

Perfect is founded in 2011, It is a "knowledge supplier" specializing in providing integrated solutions for enterprises, mainly providing online learning, vocational management training and implementation of integrated solutions for intelligent factories of the manufacturing industry. It is committed to providing online learning, public classes, internal training, intelligent manufacturing consulting and other comprehensive services for large and medium-sized state-owned, foreign-funded, joint venture and private enterprises.

线下业务

OFFLINE BUSINESS

公开课

珀菲特每年在上海、北京、深圳、苏州等地开设多期公开课，涵盖智能制造工业游学、精益生产管理以及领导力等专业领域。

Public courses

Every year, Perfect holds multiple public courses in Shanghai, Beijing, Shenzhen, Suzhou and other places, covering professional fields such as intelligent manufacturing industry study tour, lean production management and leadership.

内训课

珀菲特已开发出包括高层团队引导工作坊、中层管理、基层管理等特色的培训解决方案。通过系统调研和评估，帮助企业设计内部培训体系，提供个性化内训服务。珀菲特每年为客户开展800余天优质的内训课程，成为数百家知名企业战略合作伙伴。

Internal courses

Perfect has developed training solutions features including high-level team guidance workshops, middle management, and grassroots management. Through systematic investigation and evaluation, helping enterprises to design internal training system and providing personalized internal training service. Every year, Perfect carries out more than 800 days of high-quality internal training courses for customers, and becomes a strategic partner of hundreds of well-known enterprises.

咨询项目解决方案

珀菲特是一家以企业人才梯队建设、企业内训师构建及智能工厂整体解决方案为核心业务的专业咨询机构。随着互联网时代和VUCA(复杂、多变、模糊且充满不确定性)时代的到来，珀菲特将智能动态挖掘人才数据信息，为企业提供人才决策的依据，同时，为企业人才梯队建设的落地提供强有力的支撑。

Total Solution

Perfect is a professional consulting organization whose core business is the construction of enterprise talent echelon, the construction of enterprise internal trainers and the overall solution of intelligent factory. With the advent of the Internet age and the ERA of VUCA(complex, volatile, fuzzy and uncertain). Perfect will intelligently and dynamically excavate talent data and information to provide the basis for enterprises to make talent decisions, and at the same time, provide strong support for the construction of enterprise talent echelon.

线上业务

ONLINE BUSINESS

企业在线学习 (e-Learning)

在云为珀菲特在线云学习平台，是一套帮助企业实现员工在线学习及实现对员工进行学习监督管理的系统。企业在线学习系统现有700+针对企业中基层产、销、人、财、研等专业类+通用类课程 每年更新150+课程，课程制作方向为专题类、行业类等市场需要课程。

E-learning for Enterprises

"Clouds" is Perfect online E-learning platform, It is a set of system to help enterprises to realize the online learning of employees and realize the learning supervision and management of employees. The enterprise online learning system currently has more than 700 courses for enterprises' basic production, marketing, human resources, finance, research and other professional courses, and more than 150 courses are updated every year. The direction of course is specialized industry courses and other courses needed by the market.

智能工厂整体解决方案

TOTAL SOLUTION OF INTELLIGENT FACTORY

智能解决方案推广平台

推进企业发展为宗旨，珀菲特搭建人工智能产业创新合作与对接平台，整合技术、资金、人才等产业资源，面向人工智能行业的创新与发展提供多种类的公共服务，努力做好产业生态构建者、技术创新集散地、产融结合粘剂、行业应用推进器。

To promote enterprise development for the purpose, to build artificial intelligence industry innovation cooperation and docking platform. To integrate industry resources, including technology, capital and talent. To provide a variety of public services for the innovation and development of the artificial intelligence industry, and strive to do a good job as an industrial ecological builder, technical innovation hub, industry-finance bonding binder, and industrial application propeller.

智能实训基地认证

应制造业企业职能化转型及技能型人才知识体系升级的需求，珀菲特联合国内多家专业机构共同开发了《机器人应用操作、编程、维护与二次开发》、《数控机床应用操作、编程、维护与二次开发》、《智能化物流设备（立体式/自动化仓储设备应用与进出库信息化系统操作）》、《智能工厂班组长技能提升》四大系列认证课程。证书由国家工信部及上海临港国际人工智能产业研究院共同颁发，并将纳入“《中国制造2025》应用技术人才培养工程”人才数据库。

In order to meet the requirement for functional transformation of manufacturing enterprises and knowledge system upgrading of skilled talents, Perfect cooperate with many professional institutions in China to develop together "Robot Application Operation, Programming, Maintenance and Secondary Development", "CNC application operation, programming, Maintenance and Secondary development", "Intelligent Logistics Equipment (Three-dimensional/automatic storage equipment application and Operation for the Information System of warehouse entry and exit)", "Skill Improvement of Intelligent Factory Team Leader " four certification courses. The certificate will be jointly issued by the Ministry of Industry and Information Technology of China and Shanghai LinGang International Artificial Intelligence Industry Research Institute, and will be included in the talent database of "Made in China 2025" Applied Technology Talent Training Project ".

培训的客户涵盖多个行业的知名企业

PART OF TRAINED COMPANIES INCLUDED BUT NOT LIMITED TO



精品案例

SUCCESSFUL CASES



上海电气：企业人才培养体系搭建

在多方考察对比后，企业选定珀菲特作为战略合作伙伴，为其搭建全方位立体式的人才培养体系。珀菲特更以“平台+内容+服务”帮助企业实现了培训内容同步、档案实时跟踪、缩减培训成本、提升培训效率等目的。



CF：数字化在线学习平台

数字化搭建企业学习平台，加速人才培养 在珀菲特“云平台+云内容+云服务”的企业智能学习解决方案助力下，随着时代的变革，传统面授培训正在向数字化转型，遵循传统模式的企业部门该如何面对这前所未有的机遇和挑战？加速企业培训数字化转型，珀菲特在线云学习线上平台助力企业高效培训。



远东集团：企业数字化转型之路

企业数字化转型成为必然，赋能智能制造新未来。远东集团早在2013年便选择珀菲特作为其企业学习全方位生态解决方案供应商，帮助其提升组织和人才价值。珀菲特更是以“线下智能工厂参观+内容+服务”帮助企业提前布局智能工厂战略方向。